
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialkubben för shih tzu. 

Möte nr 7 27 augusti 2018 

Medverkade:  Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson, Annika Malmhäll och Carina 

Bomberg 

Sekreterare för dagen: Carina 

Hemsidan: Webfrågorna är klara och godkända. Linda ansvarar för att de kommer ut på hemsidan. 

Hanhundsanvändning:  Rekommendationerna är klara och godkända av styrelsen. Publiceras i 

Bulletinen nr 3 och på hemsidan. 

Frågan om ett hanhundsregister är under arbete. 

Sociala medier: Annika har tagit fram ett underlag som ska framföras som ett standardsvar på sociala 

medier. Det är nu godkänt och lagt till handlingarna. Annika har ansvar för att lägga ut det när behov 

finnes. Hela gruppen får ansvara att meddela henne när det finns behov för ett svar från 

avelskommittén.  

Avelskonferens:  Det blir en avelskonferens genom SKK regi den 10-11 november. Från AK kommer 

Carina åka. 

Info från styrelsen har kommit till avelskommittén ang. blandrasavel. Föranledde en diskussion men 

lämnas utan åtgärd tillsvidare. 

Nytt arbete för AK: ta fram statistik från försäkringsbolagen för att kunna kartlägga sjukdomar och 

operationer på vår ras. Framförallt short ulna och andningsvägarna.  

Annalena tar fram mailadresserna till de bolag vi vill kontakta så att vi kan göra ett samutskick. 

Frågor till AK: vi har fått och besvarat en mailfråga. 

Nästa möte v.39 


